
 

INFORMATIEBLAD  VAN  WIJKVERENIGING  KROMME  RIJN  

47e JAARGANG  NR. 3, JANUARI 2021 

 

INHOUD: 

Van de voorzitter 

Fietspad door Eikenplantsoen 

Technische Commisie 

Vacature Secretaris 

Openbaar vervoer 

Centrum voor Elkaar 

Leveranciers 

In-en-om de Wijkvereniging 

 

 

 

 

 

 
 

Politiek drijft mensen uit elkaar…… 



 

ALGEM ENE INFORMATIE OP INT ERNET  

Van de voorzitter ………………………..…….…….… 3 

Fietspad door Eikenplantsoen …..…………. 4-5-6 

Technische Commissie ………………………… 7-8-9 

Dienstregeling Openbaar Vervoer ………..10-11 

Vacature Secretaris ……………………………….…. 12 

Centrum voor Elkaar ……………………..…….….. 13 

Leveranciers ….…..………………………………….… 14 

In-en-om de Wijkvereniging ............ 15 t/m 19 
 

 

 

B ESTU UR 

Voorzitter:  Piet Koning   
Marskramersbaan 8, 3981 TK Bunnik, tel. 6563292 
e-mailadres: p.ckoning@freeler.nl 

Secretaris:  Anke van der Have  
Weth. Schaaplaan 23, 3981 GP Bunnik tel. 6561031 
e-mailadres: secretariskrommerijn@hotmail.com 

Penningmeester: Tom Dekker  
Lokhorstlaan 43, 3981 ZC Bunnik, tel. 030-6567478  
e-mailadres:  dekkertomc@me.com 

Technische commissie:   Bob Jansen  
Hoefijzerlaan 23, 3981 GK Bunnik,  tel. 6564051 

e-mailadres: bob.jansen01@kpnplanet.nl 

Redactie/Redacteur/Ledenadministratie:  Wim van der Tol 
Ambachtsring 3, 3981 TA  Bunnik, tel. 6564153 
e-mailadres: wvdt@ziggo.nl 

Drukwerkverzorging:  RDS Odijk 
 
 

INHO UDSOPGAVE  

W IJK VER ENIGING KROMM E RIJN  B UNNIK 

De wijkvereniging Kromme Rijn is opgericht in 1973. De 
vereniging heeft ten doel de gezamenlijke belangen te 
behartigen van de bewoners van de wijk Kromme Rijn 
in Bunnik. Deze wijk omvat het deel van Bunnik gele-
gen ten noorden van de Provincialeweg en ten westen 
van de Camminghalaan. 
Het lidmaatschap staat open voor alle bewoners van 
dit gebied. De contributie bedraagt € 7,50 per jaar. 
Rekeningnummer/IBAN: NL38 INGB 0003260282 o.v.v. 
straat en huisnummer. 
 

De Bezem is het informatiebulletin van de wijk-
vereniging Kromme Rijn.  De verantwoordelijkheid voor 
de inhoud berust bij het bestuur van de vereniging. 
  

COLOFON  
Het is nog steeds mogelijk……..  

Website: www.krommerijnwijk.nl 

e-mail: secretariskrommerijn@hotmail.com 
Facebook: facebook.com/WijkverenigingKrommeRijn 
Twitter: twitter.com/wijkkrommerijn 

 

 

 

ABONNEM ENTEN  

De Bezem wordt gratis toegezonden aan de leden van 
de wijkvereniging Kromme Rijn en aan personen en 
instellingen  die daarvoor, naar de mening van het 
bestuur, in aanmerking komen in verband met het doel 
en de activiteiten van de vereniging. 
De Bezem verschijnt ongeveer driemaal per jaar in een 
oplage van 650 exemplaren. 
 
 

Kopij van bijdragen voor De Bezem wordt graag in 
ontvangst genomen bij de secretaris van de vereniging.  
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 Ondanks alle coronaproblemen ligt er toch weer een nieuwe Bezem voor u.  

Veel activiteiten worden afgelast, bijeenkomsten gaan niet door en elkaar bezoeken 

is tot een minimum beperkt. Toch marcheren veel zaken gewoon door en ook in  

onze wijk gebeurt het een en ander.  

We hebben geprobeerd u via deze Bezem zo goed mogelijk op de hoogte te houden. 

 

 
  

 

VAN DE VOORZITTER 

We ontkomen er niet aan om in deze Bezem 
iets  te  zeggen over het fietspad door het 
Eikenplantsoen. Dat plan heeft de gemoede-
ren bij de omwonenden aardig verhit de laat-
ste tijd. Op 3 December is daarover een Open 
Huis gehouden in de gemeenteraad. De wijk-
vereniging heeft ervoor gekozen om daar niet 
in te spreken, maar heeft haar informatie ter 
beschikking gesteld aan een vertegenwoor-
diger van de omwonenden. De overweging 
daarbij was dat er al veel kennis zit bij om-
wonenden, zo bleek in 2013 toen hetzelfde 
plan is voorgesteld. Ook was bekend dat er 
veel van hen zouden inspreken. Wij willen in 
deze  Bezem deze informatie met u delen, 
zodat u op de hoogte bent van ons standpunt. 
Het plan wordt volgend jaar februari in de 
gemeenteraad besproken. 

Onze  zeer  gewaarde Anke, heeft onlangs 
helaas te kennen gegeven dat ze wil stoppen 
als secretaris. In deze Bezem staat een oproep 
aan alle leden die belangstelling hebben om 
deze  belangrijke,  onmisbare  taak over te 
nemen en contact met ons op te nemen. 

Ik wens u veel leesplezier toe en maak van de 
gelegenheid   gebruik  om  u  namens  het 
bestuur een gezond, gelukkig en coronavrij 
2021 toe te wensen. 

Piet Koning 

 

Allereerst   vallen  in  deze  Bezem de vele 
berichten op met foto’s van zaken die de afge-
lopen periode  gebeurd  zijn  in  onze  wijk. 
Deze berichten hebben ook op onze Face-
bookpagina  gestaan  en  we  krijgen  daar 
regelmatig leuke reacties op van zowel leden 
maar ook van niet leden. Samen met Twitter 
is Facebook een belangrijk medium voor de 
wijk-vereniging  geworden om het contact 
met onze leden te onderhouden en hen te 
informeren over het wel en wee in onze wijk. 

Ook onze Technische Commissie heeft niet stil 
gezeten. Allereerst vindt u de actuele lijst van 
onze leveranciers en hun prijzen en voor-
waarden  in  deze  Bezem.  Daarnaast ook 
informatie  over  de warmtescans die wij nu 
gratis uitvoeren voor de leden.  
Nieuw is een actie die we gaan houden voor 
het uitvoeren van een inspectie van de gas-
leidingen na de meter. We hebben met de 
leverancier een aantrekkelijke prijs daarvoor 
kunnen afspreken.  
De wijkvereniging is vertegenwoordigd in een 
denktank voor de Transitievisie Warmte van 
de gemeente. Daarin worden plannen be-
sproken over de manier waarop in Bunnik de 
overgang naar aardgasloze systemen voor het 
verwarmen van onze huizen. Een ontwikkeling 
die we uiteraard voor u in de gaten houden 
en waar we eventueel ook invloed op willen 
uitoefenen. Als eerste zal aandacht besteed 
worden aan betere isolatie van de woningen. 

Ook in deze Bezem een informatieve bijdrage 
van Lia van den Heuvel, sociaal makelaar bij 
het Centrum voor Elkaar van de gemeente 
Bunnik. Veel leden, en zeker als je er nog 
nooit mee te maken hebt gehad, weten niet 
precies wat dit centrum kan betekenen voor 
de inwoners van Bunnik.  
Daarom dachten we dat het goed was om 
daar beter over te informeren. 
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Op 3 december is een hoorzitting (Open Huis) gehouden in de gemeenteraad  
over de plannen om het snelfietspad van het station naar het USP (Utrecht Science 
Park) niet meer door de Gildenring maar door het Eikenplantsoen te laten lopen. 

Er waren 14 insprekers waarvan er 10 tegen deze aanleg zijn, 3 waren 
voorstander en 1 inspreker vertegenwoordigde het USP. Alle overige insprekers 
woonden rondom het Eikenplantsoen of in de Gildenring. Daarnaast waren nog 
een aantal bijdragen en brieven van tegenstanders schriftelijk binnengekomen. 

De wijkvereniging had besloten om niet in te spreken maar haar argumenten  
tegen de aanleg door te geven aan een vertegenwoordiger van de omwonenden. 
Onze argumenten kwamen allemaal aan de orde bij de insprekers. 

Omdat wellicht niet alle leden het Open Huis hebben gevolgd willen we  
in deze Bezem enkele van onze argumenten nogmaals aangeven en toelichten. 

Daarnaast geven we ook de argumenten weer van de voorstanders. 
1.  Vertrouwen in het bestuur 

FIETSPAD DOOR EIKENPLANTSOEN  

 

 

In het verleden heeft de gemeenteraad al tweemaal unaniem besloten om het fietspad niet door 
het Eikenplantsoen aan te leggen. Men vond het een onaanvaardbare aantasting van het groen. 
Toen in 2013 dreigde dat stukken zouden worden verkocht om als tuin te worden ingericht, heeft 
de gemeenteraad zelfs bij amendement besloten voorgoed een einde te maken aan alle 
toekomstige pogingen het plantsoen op welke manier dan ook aan te tasten. De letterlijke tekst van 
dat amendement werd zelfs opgenomen in het bestemmingsplan dat in 2016 is aangenomen. 
Daarin staat dat dit plantsoen een specifieke vorm van groen is, dat behouden dient te worden in 
verband met de leefbaarheid en het behoud van doorzichten naar het open buitengebied.  
Als privétuinen worden verboden dan past de aanleg van een fiets-voetpad van 5 meter breed met 
alle benodigde voorzieningen die daarbij horen, daar zeker niet, en is dit in strijd met het 
bestemmingsplan. 
Omdat de wijkvereniging in haar statuten de handhaving en mogelijk verbetering van het woon- en 
leefklimaat als belangrijke doelstelling heeft, kunnen we niet akkoord gaan met een plan dat de 
leefbaarheid aantast. Nu er weer, en nu voor de derde keer, een poging wordt gedaan om het 
plantsoen  aan te tasten, wordt bovendien het vertrouwen in de continuïteit van het beleid van het 
bestuur van de gemeente aangetast. 
 
2.  Nut en noodzaak 
Waarom wordt er nu weer een plan gemaakt voor dat fietspad? Wat is er veranderd ten opzichte 
van 2007 en 2013? 
Wijzigingen van beleid zijn niet onmogelijk maar dan moeten daar wel, zeker in dit geval, 
zwaarwegender argumenten voor zijn dan in 2007 en 2013. 

De argumenten die de gemeente noemt in haar informatienota zijn de volgende: 
-  Een zo goed mogelijke fietsverbinding tussen station Bunnik en het USP. 
-  Het belang van Bunnik als woningbouwlocatie. 
-  De financiering vanuit U Ned. 
-  Het deel door de Gildenring is een zwakke schakel. 
-  De verwachting dat het aantal fietsers zal toenemen. 
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Onduidelijk is wat onder een onder een “zo goed mogelijke” verbinding wordt verstaan. Wordt 
bedoeld dat als het niet mogelijk is om te verbeteren, het ook niet hoeft? De provincie, die eisen 
stelt aan de doorfietsroute, geeft aan dat de inrichting altijd afhankelijk is van de lokale situatie, van 
de kosten en van het beleid van de gemeente.  Ook het ontbreken van draagvlak kan volgens de 
provincie aanleiding zijn om niet volledig aan de eisen voor een snelfietsroute te voldoen. Dit 
betekent dat het mogelijk is dat een stukje doorfietsroute niet geheel aan de standaardeisen 
voldoet, zonder dat daar consequenties aan verbonden zijn. 

Woningbouw vindt in Bunnik vooral plaats in Odijk-West. Een goede fietsverbinding met onder 
andere het USP kan een belangrijk aspect zijn voor toekomstige bewoners. De route naar het USP 
is 6 á 7 km. Daarvan is het deel door de Gildenring een knelpunt. Dit deel is ca. 200 m., ca. 3 % van 
de totale lengte. De gemeente heeft niet duidelijk kunnen maken dat daardoor de hele route minder 
aantrekkelijk wordt, en daarom toekomstige bewoners zou weerhouden om de route te gebruiken. 
Bovendien zijn er nog veel meer knelpunten op die route aan te wijzen waar geen plannen voor zijn 
om die te verbeteren.  

Het plan is nu weer op tafel gekomen vanwege de mogelijkheid tot financiering, door U Ned, maar 
niet zoals normaal het geval zou moeten zijn, vanwege een veranderde situatie of omstandigheden. 
Dus vanuit een aanbod van (gemeenschaps)geld in plaats vanuit een duidelijke behoefte van de 
fietsers of de omgeving. Voorwaarde voor financiering was dat de gemeente achter dit plan zou 
staan. Daardoor heeft B&W zich bij voorbaat gecommitteerd aan het plan. Het moet nu alleen 
(weer) “verkocht” worden aan de bevolking en aan de raad. 

B&W vindt de route door de Gildenring, smal, hobbelig, bochtig, deels onoverzichtelijk, zonder 
trottoirs en met uitritten van woningen. Dat is zowel voor de fietsers als voor de bewoners hinderlijk 
en gevaarlijk. Daarom kan er niet hard gefietst worden. En dat gebeurt dan ook niet. Men houdt 
rekening met elkaar. Het is voor iedereen duidelijk dat het een woonerf is. Ook het aantal 
ongevallen is daardoor zeer beperkt, zo bevestigen de aanwonenden op de Gildenring-oost. 
Bovendien is het slechts een afstand van ca. 200 m, en zijn er nog vorig jaar maatregelen genomen 
om dit stukje nog veiliger en beter herkenbaar te maken. Dit stukje vormt op dit moment dan ook 
geen enkele belemmering voor fietsers om de route niet te gebruiken.  

Een argument van B&W is ook dat het aantal fietsers zal toenemen. Uit tellingen in de afgelopen 
jaren is echter gebleken dat het aantal fietsers is afgenomen. In 2016 werden op een werkdag nog 
2313 fietsers geteld op het Vagantenpad (in beide richtingen samen). Maar in 2019 werden op de 
Gildenring op beide poten samen nog maar 1145 fietsers geteld (in beide richtingen samen). Het 
verschil hiertussen kan niet verklaard worden uit het feit dat een klein deel ook via de Vletweide 
rijdt. Duidelijk is dat er de laatste jaren van groei geen sprake is, ondanks de uitbreidingen op het 
USP in die periode. 

Bovendien kan de daling zich doorzetten als station Lunetten wordt geopend.  Van daaruit is de 
afstand nog korter en bovendien kan men daar ook de sneltram nemen.  De verwachting is dat er 
in de toekomst meer thuis zal worden gewerkt. Dit beperkt het fietsverkeer ook. 
Samenvattend: er is geen enkel voordeel hard te maken. De nadelen zijn wel duidelijk, verlies aan 
groen, verlies aan speelgelegenheid, aantasting van de hoofdgroenstructuur en het vrije uitzicht 
naar de Kromme Rijn. Bovendien kost het plan de gemeenschap veel geld. 

De voorstanders voor een fietspad door het Eikenplantsoen hadden de volgende argumenten: 
-  De onveilige situatie op de Gildenring. Een van de sprekers gaf op een kaart aan op welke punten      
hij bijna ongevallen heeft meegemaakt.  

-  Het fietsverkeer zal enorm toenemen als gevolg van uitbreidingen op het USP.  
Bovendien wordt volgend jaar betaald parkeren ingevoerd op het USP. Deze toename kan de 
Gildenring niet meer aan. 

-  Een bijdrage leveren aan een groene, gezonde en bereikbare regio. De ogen daarvoor sluiten en 
niets doen voor de fiets past niet langer. 

5 
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3.  Het plan nader beoordeeld 
Wat betekent een fiets-voetpad van totaal 5 m. breed door het Eikenplantsoen? 
Verkeerstechnisch en om de bomen te sparen ligt het voor de hand om het in het midden aan te 
leggen. Daarmee wordt ook de speeltuin gespaard. Het pad verdeelt dan het plantsoen in twee 
delen waardoor er aan iedere kant een brede berm overblijft die varieert van 5 tot 13 m. Daarmee 
verandert het karakter van het plantsoen in hoge mate. Want naast het pad komen er ook 
lantaarnpalen, verwijzingsborden, afschermingshagen en hekken rondom de speelplaats. 
Daardoor wordt ook het doorzicht naar het open buitengebied belemmerd. Dit laatste wordt in het 
bestemmingsplan juist genoemd als een in stand te houden kwaliteit van het plantsoen. 
Het spelen van kinderen zal volledig beperkt moeten blijven tot een omheinde speelplaats. Ook het 
oversteken van kinderen van het fietspad brengt risico’s met zich mee. Vooral omdat de fietsers 
hier harder gaan rijden dan op de Gildenring. 

Uit de informatienota blijkt dat het nog niet duidelijk is of het fietspad verder buitenom loopt of nog 
een stukje door de Gildenring. De wethouder heeft verklaard dat dit laatste geen optie is. 
Maar buitenom zal veel duurder zijn en zal een bestemmingsplanwijziging en grondverwerving 
betekenen, met alle risico’s van vertraging. En de vraag is heeft U Ned een blanco cheque getekend 
voor de aanleg van het fietspad buitenom? Waarschijnlijk niet en komen risico’s voor rekening van 
de gemeente. 

Voorstanders van het plan gaven de volgende suggesties: 
-  Aandacht werd gevraagd voor een ruime groencompensatie door de aankoop van meer grond van 
het bouwland dan strikt nodig is om het fietspad buitenom te leiden. Hierop kan dan gevarieerd 
groen worden aangelegd wellicht in combinatie met de plas.  

-  Voorgesteld wordt het fietspad langs de westkant van het Eikenplantsoen aan te leggen waardoor 
het ruimteverlies minimaal is. 

-  Ook wordt gevraagd om een groene afscheiding (heg of haag) tussen fiets- en voetpad. 

- Veel aandacht besteden aan de veiligheid van voetgangers en kinderen.  

- Het aanbrengen van snelheidsremmers (drempels) in het fietspad. 

- Een groen(asfalt)fietspad door het groen aanleggen. 

4.  Draagvlak 
Het is duidelijk dat er weinig draagvlak is bij de omwonenden voor dit plan. 
Dit blijkt uit het feit dat de meeste insprekers tegen het plan zijn. De bewoners van Gildenring-oost 
die inspraken, hebben in 2013 met succes de aanleg van een fietsstraat in hun straat tegengehouden 
en zijn tevreden over de toen gekozen oplossing, namelijk geen fietsstraat maar ook geen fietspad 
door het Eikenplantsoen. 
Ook uit het feit dat er 400 mensen de internetpetitie hebben ondertekend blijkt dat de weerstand 
groot is. Dat beeld klopt met wat wij horen van bewoners. Ook de gemeente erkent in haar nota dat 
er onder de bewoners veel weerstand is tegen het plan. 
De gemeente is er trots op dat zij ruimte biedt voor participatie. Maar het enige wat zij biedt is om 
mee te praten over de ligging van het fietspad of het type hek of lantaarnpaal dat er naast het 
fietspad moet komen, en over de groene afscheidingen. Voor enige andere vorm van participatie is 
geen plaats. De gemeente heeft zelf al alle andere alternatieven afgeschoten. 
Het beeld dat de gemeente een hoge mate van vooringenomenheid toont met dit plan, blijkt ook 
uit de reacties van de wethouder op de insprekers. Er werd totaal niet ingegaan op de argumenten 
van de 10 tegenstanders, alsof die niet te verstaan waren. Er werden wel enige “nuttige suggesties” 
van een van de twee voorstanders genoemd die meegenomen zullen worden in het plan. 
En tenslotte merkt de wethouder op dat het ontbreken van draagvlak en onrust onder de bewoners 
niet van doorslaggevend belang zijn. Er zijn kennelijk belangen die uitstijgen boven dat van de 
plaatselijke bevolking als het gaat om een stukje fietspad van 200 m. door een plantsoen. 
Laten we hopen dat de gemeenteraad het belang erkent van voldoende draagvlak en het plan 
afwijst. 
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Na het milde winterseizoen 2019/2020 is er een aanzienlijke wachtlijst nagebleven voor het 
nieuwe winterseizoen. Maar inmiddels hebben onze energie-ambassadeurs de eerste 
warmtescans met adviezen voor verbetering van de woningisolatie alweer uitgevoerd. 

Met  ingang  van heden zijn onze warmtescans voor leden gratis. De vroeger in rekening gebrachte 
€ 30 wordt nu aan de wijkvereniging vergoed via het duurzaamheids programma van de gemeente 
Bunnik (vouchers-regeling). 

U kunt zich opgeven bij de coördinator de heer Frank Kaiser,  
email fkaiser@kpnmail.nl tel. 030-2936269. 

Voorwaarden voor een goede warmtescan. 

Temperatuur in huis; 
De temperatuur van het huis moet minstens twee uur van tevoren op minimaal 20⁰C worden 
gebracht. Verwarm hierbij alle kamers en ruimten, ook degenen die normaal niet verwarmd 
worden. Ook is het wenselijk om de gordijnen open te laten en alle ramen en ventilatie-roosters 
dicht te doen. 
Voor  goede  warmtebeelden  is  een  temperatuurverschil   tussen   binnen   en   buiten   nodig 
van minimaal 13 graden. 

Buitentemperatuur; 
Er kan alleen een warmtescan gemaakt worden bij een buitentemperatuur van 5⁰C of lager. Dat 
betekent in de praktijk dat we meestal op de dag zelf pas een afspraak kunnen maken. 

Winterzonnetje; 
Als de zon heeft geschenen houden de muren de warmte lang vast en dat zal de scanresultaten 
ongunstig beïnvloeden. Op de warmtefoto’s is het onderscheid tussen een warmtelek en 
restwarmte van de zon niet te zien. 

Wind en regen; 
Harde wind en regen beïnvloeden de resultaten ook negatief. De regen en de wind zullen de 
warmteverschillen  in de buiten-gevels opheffen. De warmtebeelden kunnen het beste worden 
genomen na een bewolkte dag, enkele uren na zonsondergang en niet bij neerslag. 

Uw aanwezigheid; 
Het is wenselijk dat u er zelf bij bent om zo gericht mogelijk te scannen aan de hand van uw 
vragen en opmerkingen. Tevens om zo nodig toegang te verschaffen tot een afgesloten ruimte. De 
ervaring leert dat het heel verhelderend werkt als u meekijkt tijdens het maken van de opnamen. 
Op deze manier kunt u de foto’s juist gaan interpreteren. 
 

VAN DE TECHNISCHE COMMISSIE  
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In de Bezem van september 2020 hebben wij 
u  geïnformeerd  over  de ontwikkeling  van 
de Transitievisie Warmte(TVW) door het 
Projectteam Warmte van de gemeente 
Bunnik in samen-spraak met vele 
belanghebbenden en de inwoners. 

De planning is dat in januari 2021 een concept 
TVW aangeboden zal worden aan de 
gemeenteraad. Een definitieve TVW zullen 
alle woningeigenaren in de loop van 2021 
ontvangen. Deze beschrijft welke aardgasvrije 
systemen van verwarmen voor de gebouwde 
omgeving, dus ook voor de verschillende 
woonwijken, in aanmerking komen. Dat kun-
nen zijn: warmtenetten (warmte uit opper-
vlakte water, aardwarmte of restwarmte van 
bedrijven), all-electric oplossingen (warmte-
pompen), hernieuwbaar gas (biogas, 
waterstof), enzovoort.  
Een belangrijk uitgangspunt is dat de nieuwe 
aardgasvrije manier van verwarmen 
betaalbaar, haalbaar en betrouwbaar zal zijn. 
Ook staat in de TVW een voorlopige planning 
van wanneer welke wijken aan de buurt zullen 
zijn.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

In 2021 zullen in de woonwijken 
Projectgroepen worden opgericht, gecoör-
dineerd door de gemeente, welke zich in 
eerste instantie zullen bezighouden met het 
ontwikkelen van een Buurtisolatieplan. 
Immers goede isolatie van de woning is 
essentieel voor een lager energieverbruik, 
meer wooncomfort en het “aardgasvrij-ready” 
worden van de woning. De maatregelen voor 
dit laatste zijn uiteraard afhankelijk van de te 
kiezen alternatieve energiebron, zoals 
bijvoorbeeld de temperatuur van het aan-
geboden warme water in geval van een 
warmtenet (lage temperatuur-verwarming). 
 

 

  
ACTIE GASLEIDINGEN 2021  TRANSITIEVISIE WARM TE BUNNIK (2)  

In 2004 heeft de wijkvereniging een collec-
tieve actie inspectie van de gasleidingen in de 
binnen- en kruipruimte gehouden. Daar 
hebben toen een kleine honderd leden aan 
deelgenomen. Er werden toen geroeste en 
poreuze gasleidingen aangetroffen welke 
dringend vervangen moesten worden. 

 

 

 

 

 

 

 

Omdat er weer geluiden uit de wijk komen 
over gaslekkages hebben wij in overleg met 
onze CV-onderhouds- firma Installatiebedrijf 
Heuvelland besloten om in 2021 weer een 
collectieve actie aan onze leden aan te 
bieden. 

Bij voldoende deelname kan de firma 
Heuvelland voor € 75,00 incl. BTW een 
controle van de gasleiding na de gasmeter 
uitvoeren, omvattende: 

- beproeven  op lekdichtheid c.q. afpersen van 
de  gasleiding  na  de   gasmeter    gedurende 
3 minuten op de gebruikelijke werkdruk van 
rond de 25 mbar; 

- visuele inspectie van de gasleiding, ook in de 
kruipruimte voor zover die redelijk 
toegankelijk is (geen breekwerk, water in de 
kruipruimte, e.d.); 

- controle van de flexibele aansluitleiding van 
het fornuis (indien aanwezig); 

- digitaal meetrapport en advies voor repa-
ratie of vervanging indien noodzakelijk; 

- u gelieve er rekening mee te houden dat er 
sprake is van een momentopname. 

Aanmelden vóór 1 februari 2021:  
bij de heer Bob Jansen,  
email bob.jansen01@kpnplanet.nl,  
tel. 030-6564051. 
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Stappen naar een duurzame en aardgasvrije 
warmtevoorziening in de gebouwde omgeving 

 

mailto:bob.jansen01@kpnplanet.nl
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GELUIDSHINDER  

Contact met gemeente  
en politiek over geluidshinder 

In de vorige Bezem van september 2020 heb-
ben we melding gemaakt van de reacties die 
we kregen van de gemeente, Rijkswaterstaat 
en het RIVM, op de klachten van bewoners 
over de geluidshinder. 
We hebben die reacties toegestuurd naar de 
gemeente en de politieke partijen. 
Inmiddels hebben een gesprek gehad met 
wethouder Heijmerink hierover. Daarin her-
kende  hij  het  probleem, maar gaf dat de 
gemeente hier weinig aan kan doen. 
Eventuele maatregelen zullen door RWS moe-
ten worden uitgevoerd en betaald. 
Maar contact hierover op het juiste niveau is 
niet makkelijk te organiseren. Een mogelijk-
heid doet zich voor bij de plannen voor een 
nieuwe aansluiting van de limesbaan op de 
A12.  Daarover  zal  RWS  contact  met  de 
gemeente Bunnik moeten opnemen. In dat 
kader kan het probleem worden besproken. 
Bovendien zal RWS in verband met die aan-
sluiting ook akoestisch onderzoek moeten uit-
voeren naar de toename van de geluidshinder 
die dat veroorzaakt. 
De wethouder heeft toegezegd aandacht te 
besteden aan dit probleem in hun contacten 
met RWS. 
De politieke partijen in de raad hebben alle 
toegezegd dat ze dit probleem in hun fractie 
zullen bespreken. Vanwege Corona is dit nog 
niet  gebeurt.  Het  CDA  heeft  aanvullende 
informatie gevraagd en zal dit in januari in de 
fractie bespreken. 
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Onze vijf meetstations in de Kromme Rijn wijk 
functioneren  nu  zo’n 9 maanden en zijn bijna 
real time te volgen op de site 
https://samenmeten.rivm.nl/dataportaal/.  

Gemeten worden de fijnstoffracties ˂ 10 mu 
(PM10) en ˂ 2,5 mu (PM2,5); de gemeten 
concentraties worden aangegeven in µg/m³. 

Omdat onze sondes ook gevoelig zijn voor 
vochtdeeltjes moeten de gemeten waarden 
hiervoor gecorrigeerd worden. Dit gebeurd 
door de sondes te kalibreren met een officiële 
RIVM meting. In het hierboven genoemde 
Samenmeten dataportaal kan je kiezen voor 
de gekalibreerde waarden. Deze zijn lager of 
gelijk aan de “ruwe” meetwaarden. 

De voorlopige conclusie is dat de in de 
Kromme Rijn wijk gemeten fijnstofwaarden 
onder de wettelijke grenswaarden, zoals die 
zijn vastgelegd in de wet Milieubeheer, liggen. 
Toetsing aan de strengere WHO normen, 
tevens de richtwaarden van de provincie 
Utrecht, ligt meer kritisch omdat de afgelopen 
periode vanwege corona (minder verkeer) 
mogelijk niet representatief is geweest.  
In de volgende Bezem zal een uitgebreide 
analyse van één jaar fijnstof meten in de 
Kromme Rijn wijk worden gepubliceerd. 

SMAL BUNNIK  

Samen Meten Aan Luchtkwaliteit 
 

https://samenmeten.rivm.nl/dataportaal/
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Halte Provincialeweg Van Zijldreef.  

Lijn 41 richting Utrecht Jaarbeurszijde. 

Halte Utrecht Centraal Jaarbeurszijde Perron C3.  

Lijn 41 richting Wijk bij Duurstede. 
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Dienstregeling ingaande  

25 november 2020 
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Aangepaste dienstregelingen 
De aangescherpte maatregelen van de overheid leiden ertoe dat er nog minder reizigers gebruik 
maken van het openbaar vervoer. OV-bedrijven hebben de afgelopen tijd hun dienstregelingen 
al aangepast op het teruggelopen aantal reizigers. Vooralsnog blijven deze wijzigingen van 
kracht. Wellicht moeten de verschillende vervoerbedrijven hun dienstregeling de komende tijd 
verder aanpassen. De vervoerbedrijven monitoren de ontwikkelingen van de reizigersaantallen. 
Welke aanpassing van de dienstregeling nodig is en per wanneer, hangt af van de actuele situatie 
en kan per bedrijf en regio verschillen. 
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LUCHTFOTO’S  

Wij kregen heel veel verzoeken en leuke reacties van onze leden 

voor de luchtfoto’s. Velen waren in de wolken! 

Wat een mooie  

actie van de  

wijkvereniging. 

Wat een verrassing die 

luchtfoto’s! Geweldig al die 

verschillende standpunten. 

Mooie luchtfotó’s  

hebben jullie laten maken  

van onze wijk. 
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HET BESTUUR ZOEKT EEN NIEUWE SECRETARIS  

Binnen het bestuur is een vacature ontstaan voor de functie van  

secretaris (m/v).   

Dit zijn de zaken waar de secretaris zich mee bezig houdt:  

• Samenstellen van de agenda voor vergaderingen, notuleren, 
schrijven en controleren van verslagen en teksten.   

• Het samen met de voorzitter de vereniging wettelijk 
vertegenwoordigen. 

• Bijhouden van het archief.  
• Actief meedenken binnen het bestuur  
• Bijhouden wat van belang is binnen de vereniging en in de wijk en 

dit op de sociale media publiceren.  
• Actief betrokken bij de totstandkoming van de Bezem.   

 
Ben jij een betrokken inwoner van de wijk Kromme Rijn en zou je je 
actief willen inzetten voor onze vereniging?  

Bel of mail dan naar: p.ckoning@freeler.nl, telefoon: 030-6563292. 
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CENTRUM VOOR ELKAAR    Ondersteuning en advies bij initiatieven 

 
Lia van den Heuvel is makelaar sociaal domein bij Centrum voor Elkaar van de 

gemeente Bunnik. “Ik verbind organisaties en inwoners met elkaar en ben betrok-

ken bij het faciliteren van initiatieven”. “Van Senioren activiteiten Bunnik, de kerk,  

bibliotheek, zonnebloem, sport, Rotary, het zijn allemaal organisaties die iets doen 

voor de inwoners in onze gemeente.  

Samen versterken we de sociale kracht in onze gemeente. 

 
  

 

Contact 
Lia van den Heuvel is bereikbaar op  
T: 06  18 75 87 26 of per mail; 
l.vandenheuvel@bunnik.nl 
 
Hulp en ondersteuning via  
Centrum voor Elkaar 
Heeft u zelf zorg of hulp nodig? Komt u er 
met familie, vrienden of buren niet uit?  

Neem dan contact op met  
Centrum voor Elkaar.  

Dat kan elke werkdag tussen 9.00 en 12.00 
via  T: 030 659 4848 

U kunt ook een e-mail sturen 
naar centrumvoorelkaar@bunnik.nl  
 
 

Waarvoor kunt u terecht bij Lia? 

• Advies en ondersteuning van sociale  
initiatieven in de wijk 

• Melden van uw u zorgen om een  
wijkbewoner 

• Verbinden van organisaties en  
initiatiefnemers  

Verbinden in de wijk 
Regelmatig vragen collega’s van Centrum voor 
Elkaar Lia’s advies. Bijvoorbeeld als een inwo-
ner hulp nodig heeft uit zijn/haar omgeving. 
Of op zoek is naar nieuwe sociale contacten. 
Vaak zijn er in een wijk allerlei mooie initiatie-
ven waar mensen bij kunnen aansluiten. “Ik 
wil  graag  weten  wat  er gebeurt in de wijk. 
Ik heb daarom contact met de wijk-
verenigingen en (vrijwilligers) organisaties in 
Bunnik, Odijk en Werkhoven. U weet wat er 
speelt! Daarom is het voor mij ook belangrijk 
om contact te hebben met de wijkverenigin-
gen, jullie zijn voor mij de oren en ogen in de 
wijk.” 

Nieuwe initiatieven versterken 
Misschien zijn er initiatieven in de wijk waar-
bij Lia een verbindende of faciliterende rol 
kan vervullen. “Zo ben ik bijvoorbeeld samen 
met een studente uit Bunnik aan het onder-
zoeken hoe zij een repair café kan opzetten. Ik 
breng haar in contact met mogelijke samen-
werkingspartners, beheerders van locaties en 
we zoeken naar mogelijkheden om het repair-
café te financieren.”  

Hulp in de wijk 
Soms komt er bij Centrum voor Elkaar een 
hulpvraag binnen die goed kan worden op-
gepakt in de wijk waar de hulpvrager woont. 
“Ik hou daarom graag contact met de wijkver-
eniging. Om ook zo nu een dan een hulpvraag 
voor te leggen. Ik bouw graag samen met de 
bewoners en wijkvereniging van de Kromme 
Rijn aan een fijne samenwerking.” 

mailto:l.vandenheuvel@bunnik.nl
mailto:centrumvoorelkaar@bunnik.nl
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L E V E R A N C I E R S  
 
 

 

SERVICE EN ONDERHOUD VAN ALLE TYPEN CV -KETELS  

De firma  
Installatiebedrijf Heuvelland,  
Steenoven 5A, 
3911 TX  Rhenen, 
Tel. 0343-421066. 
Website: www.cv-ketel.info 
Email: heuvelland@cv-ketel.info 

Voor lopende contracten welke 
automatisch verlengd worden of 
voor nieuwe contracten welke in 
2021 ingaan: € 115,50 incl. BTW 
per jaar (12 maanden)*.  
Dit is het service- en 
onderhoudsabonnement inclusief 
de verplichte rookgasmeting  
ad. € 15,00. 
U ontvangt de rekening per email. 
Voor het versturen van de factuur 
per post zijn de extra kosten € 2,75. 

De jaarlijkse onderhoudsbeurt   
geschiedt steeds binnen de      
contractsperiode, meestal aan het 
einde daarvan en zoveel mogelijk 
om de 12 maanden. 

 

  

Aanbiedingen van onze vaste leveranciers voor 20 21. 

Verder omvat het contract het  
opheffen van storingen; belt u 
voor 10.00 uur, dan wordt u       
dezelfde dag geholpen.   
Voorrijkosten en arbeidsloon zijn 
inbegrepen.  

De bij onderhoudsbeurten en   
storingen gebruikte materialen 
worden in rekening gebracht. 

Bij aanvraag van nieuwe 
abonnementen wordt altijd eerst 
een “nulmeting” gedaan. Bij deze 
toestelinspectie wordt de staat 
van de CV-ketel vastgesteld en   
indien nodig reparaties verricht. 
De kosten hiervan zijn een start-
tarief incl. 1e half uur, de even-
tueel verdere arbeidstijd tegen 
geldend uurtarief en de gebruikte 
materialen. 

Het abonnement geldt uitsluitend 
voor de CV-ketel, niet voor de  
verdere verwarmingsinstallatie. 

 

 

HET VEGEN VAN 

SCHOORSTENEN EN 

SCHOONM AKEN VAN 

DAKGOTEN  

Firma ALTOR (dhr. J. Victoor), 
Provincialeweg 34, 
3998 JG Schalkwijk,  
tel. 030-6564273 

Het vegen van de schoorsteen, 
éénmaal per jaar/per kanaal:  
€ 55,00 incl. BTW. 
Het schoonmaken van de dakgoten 
(alleen in combinatie met het vegen 
van de schoorsteen) per strekkende 
meter: € 7,00 incl. BTW. 

Er wordt een abonnement c.q.  
betaalbewijs afgegeven, hetgeen 
tevens uw veegbewijs is voor de 
brandverzekering. 
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*  Voor nieuwe CV-ketels binnen de garantietermijn geldt een ander tarief. 

 

SCHILDERWERK  

U kunt een offerte aanvragen voor het schilderen van  
uw huis bij de heer E. de Boer van De Boer Schilderwerken uit  
Wijk bij Duurstede. 
In de winterperiode is de heer de Boer ook beschikbaar voor 
binnenwerk: schilderen, sauzen, behang of glasvlies plakken, 
stucwerk, vloeren lakken, schilderen van keukenkastjes, met 
gebruik van hoogwaardige materialen van Sigma, voor een 
aantrekkelijke prijs. 

Contactgegevens website: www.deboer-schilderwerken.nl.  

Email: deboerschilderwerken@live.nl. 

 

 

U dient zich rechtstreeks bij de 

leverancier aan te melden. 

Ook voor individuele vragen 

over de uit te voeren 

werkzaamheden dient u zich te 

richten tot de betrokken firma 

c.q. uitvoerder. 

In geval van serieuze klachten 

kan de Technische Commissie 

bemiddelen. 

http://www.cv-ketel.info/
http://www.deboer-schilderwerken.nl/
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Op 5 september was de officiële start 
van de werkgroep Biodiversiteit:  
Een imker gaf in de buitenlucht 
(i.v.m. corona) uitleg over wat  
biodiversiteit is en wat je kunt doen 
in je eigen tuin.  
Zo spelen bijv. niet alleen bloemen 
een rol, maar ook hoogteverschillen  
tussen bomen en planten.  
Zoals je in deze Bezem kunt lezen is  
de werkgroep inmiddels los van de 
wijkvereniging verder gegaan onder 
de naam Krommerijnwijk Groen.   

Na de relatieve stilte tijdens de eerste  
lockdown bereikte de geluidsoverlast van het 
verkeer weer hoge niveaus.  
Vooral het geluid dat ontstaat als de trein 
over het viaduct rijdt wordt tot diep in de wijk 
als zeer storend ervaren.  
De mensen die dit zouden kunnen verbeteren 
zouden eigenlijk een keer ‘s ochtends vanaf  
5 uur in onze wijk bijeen moeten komen, 
bijvoorbeeld op de parkeerplaats van het 
Gezondheidscentrum.  

15 

Het was in het begin een beetje een 
rommeltje als je je fiets wilde stallen bij 
het Gezondheidscentrum.  
Begin september is dat opgelost en is de 
fietsenstalling inmiddels volop in bedrijf. 
 

Eind augustus stond deze verkeerstellingsinstallatie 
aan het begin van het Vagantenpad.  
De uitslag van de telling is  ons niet bekend. 
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Begin oktober is de speeltuin bij de 
Anne Frankschool uitgebreid tot 
voorbij het Gezondheidscentrum. 
Bovenop een heuveltje is een  
waterpomp gekomen waarmee de  
kinderen met volle teugen konden 
genieten. Voor hen was het een  
lekkere natte kliederboel.  
Misschien was dat wel de reden  
dat de pomp later buiten gebruik is 
gesteld met een ketting.  

Foto’s: Jenny van Denzel 

Om de verkeersveiligheid in Bunnik te vergroten, ging de  
gemeente aan de slag met het verbeteren van de fietspaden vanaf 
de kruising van de J.F. Kennedylaan tot aan de Provinciale weg. 
Daarnaast worden de fietspaden iets verhoogd door middel van 
een verkeersdrempel bij het kruispunt J.F. Kennedylaan,  
Van Zijldreef en de Marskramersbaan.  
 

In de Nota van actualisatie 2021-2024 van de  

gemeente Bunnik die gepubliceerd werd op 4 november  

(https://ris2.ibabs.eu/Bunnik) staat:  

Financiële consequenties de Kersentuin.  

De huurcontracten met de huurders van MFA de Kersentuin zijn na een  

eerste periode van vijf jaar verlopen. Er moeten nieuwe  

huurovereenkomsten worden gesloten. Er zijn aanpassingen gedaan voor de gehuurde ruimten en de huurvoorwaarden.  

Deze vernieuwing maakt onderdeel uit van een proces waarbij er inpandig uitbreiding is gerealiseerd voor de Anne Frankschool.  

Tegelijk is de begroting van de Beheerstichting op orde gebracht door nieuwe serviceovereenkomsten af te sluiten.  

De afspraken tussen de gemeente en de beheerstichting worden vastgelegd in een samenwerkingsovereenkomst.  

Met dit pakket aan nieuwe contracten, overeenkomsten en afspraken wordt schoon schip gemaakt binnen het dossier MFA Kersentuin 

en daarmee solide basis gelegd voor de toekomst van MFA De Kersentuin.  

De financiële consequenties bedragen € 68.000 in 2021 oplopend naar € 79.591 vanaf 2022.  

Wij betreuren het erg dat het MFA-gebouw na 5 jaar nog steeds niet voldoet aan de verwachtingen die er waren toen  

het gebouwd werd. Er is de afgelopen 5 jaar veel gepraat en vergaderd, maar er is nog steeds niet een soort buurthuis ontstaan.  

De bibliotheek heeft veel pogingen gedaan, maar door te weinig ondersteuning zijn die steeds gestrand.  

Verder zijn er nog steeds niet voldoende faciliteiten om daar onze ledenvergaderingen te houden.   
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Verzoeken aan de gemeente van 

bewoners van Klompenmakers-, 

Schrijnwerkers- en Hoefsmedenhof 

om bomen achter hun tuinen te 

kappen, wegens overlast,  worden 

steeds afgewezen. Dit omdat de 

bomen gezond zijn.  

De bewoners wendden zich in 

oktober tot de gemeenteraad.  

Foto: Bunniks Nieuws  

Enige tijd geleden zag Hans Nap ‘s avonds op het Vagantenpad en 
bij de brug over de Kromme Rijn tal van schijnwerpers en blauwe 
zwaailichten.  
Op 2 november zag hij op NPO 1 het eindresultaat. Men was in de 
serie ‘Het A-woord’ op zoek naar het autistische jongetje Sam. 

Het kostte de bewoners van de Ambachtsring 
enige  moeit om een bladkorf geplaatst te 
krijgen. Maar uiteindelijk is dat toch gelukt. 
Hoewel er maar een boom staat is de bladkorf 
meer dan nuttig. 

Op 14 oktober namen we deze foto van 
een puinhoop bij Rhijnhaeghe.  
De sloop schoot toen al aardig op.  
En dat was maar goed ook want  
omwonenden hadden al maanden last 
van stof, lawaai en trillingen.  
Helaas ook op die zaterdag om 7.00 uur. 

Op 14 oktober is het wandelnetwerk Kromme Rijnstreek officieel geopend.  
Het nieuwe wandelroutenetwerk sluit door middel van knooppunten 510 kilometer recreatieve  
wandelpaden op elkaar aan in de gemeenten Bunnik, De Bilt, Houten, Nieuwegein, Utrecht, Utrechtse 
Heuvelrug, Wijk bij Duurstede en Zeist.  
De knooppunten zijn met palen en markeringsbordjes aangegeven en op informatiepanelen staat een 
kaart van de omgeving. Alle wandelmogelijkheden binnen het netwerk, een routeplanner en diverse 
thematische wandelroutes zijn te vinden op RoutesinUtrecht.nl.  
Ook is er een kaart uitgegeven in de vorm van een uitvouwboekje dat past in je achterzak of een tasje.  
Deze is gratis verkrijgbaar bij VVV Fort Vechten of in Wijk bij Duurstede.  
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VERVANGINGING ESSENBOMEN  

Eind november werden zieke essenbomen bij de groene veldjes achter het Hoefsmedehof en Schrijnwerkerfhof verwijderd. 
Er worden een gevarieerd aantal nieuwe struiken en bomen geplant en in 2021 wordt er een bloemrijk grasland ingezaaid  
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Eerst streken ze vaak neer op de Marskramerbaan, toen 
op het Eikenpad en het Grunoplantsoen en in november 

werden er opeens 5 uilen gespot in 2 bomen aan de  
Pastoor Heggelaan. Ze waren wel lastig te fotograferen  

BIODIVERSITEIT IN BUNNIK  

 Krommerijnwijk Groen gaat eigen weg bewandelen. 

19 

In de Bezem van september 2019 deden wij 
een oproep onder leden voor de vorming van 
een werkgroep Biodiversiteit.  Het doel van 
die werkgroep was om de bewoners van onze 
wijk te stimuleren meer biodiversiteit in hun 
tuinen toe te passen en om de gemeente aan 
te zetten om dit zelfde te doen in de open-
bare ruimte in samenwerking met omwonen-
den.  Dit is  mogelijk  door voorlichting en 
informatie te geven aan bewoners en, indien 
nodig, overleg met de gemeente en andere 
instanties over biodiversiteit.  

Al snel nadat de werkgroep Biodiversiteit was 
gevormd noemde zij zich “Krommerijnwijk 
Groen”. Na een aantal bijeenkomsten van de 
werkgroep is gebleken dat de door hun voor-
gestelde werkwijze niet overeenkomt met 
wat de wijkvereniging heeft beoogd bij de 
oprichting. 

Zo  wil  Krommerijnwijk Groen onze leden 
actief kunnen aanspreken op de inrichting van 
hun tuinen en de gemeente ondersteunen bij 
de herinrichting van het gemeentelijke groen. 
Verder willen de leden van de werkgroep zit-
ting kunnen nemen in een groen-commissie 
van een politieke partij.  

De wijkvereniging Kromme Rijn vindt dat een 
werkgroep Biodiversiteit voornamelijk een 
voorlichtende en adviserende rol zou moeten 
hebben. Medewerking aan de gemeente voor  
herinrichting van gemeentelijk groen in diver-
se straten valt daar niet onder, althans niet 
zonder toestemming van de leden. Her-
inrichting van de directe omgeving kan het 
beste door de omwonenden zelf ingevuld 
worden op een wijze waarin alle omwonen-
den zich kunnen vinden. Ieder buurtje is weer 
anders. Wat wij dan wel kunnen doen is onze 
leden wegwijs maken hoe zij dingen het beste 
kunnen aanpakken.  

Dit heeft alles te maken met de doelstelling 
van de wijkvereniging. Van belang hierbij is 
dat een werkgroep valt onder de verantwoor-
delijkheid van het bestuur. 

Krommerijnwijk Groen vindt de kaders waar-
binnen zij moet werken binnen de wijk-
vereniging te beperkt en niet actief genoeg. 
Daarom heeft zij besloten zelfstandig verder 
te gaan.  

Wij vinden dit jammer, maar wensen Krom-
merijnwijk Groen veel succes. 



 

Op dit moment kunnen we nog geen datum plannen  

voor de algemene ledenvergadering. 

 

Zodra daarover meer bekend is houden we u daarvan op de hoogte. 

De Van Zijldreef, toegangspoort van de wijk Kromme Rijn. De traditionele herfstbijdrage van Wim van Daalen.  


